國立臺灣科技大學 校外網路連線校內 IP 申請表

National Taiwan University of Science and Technology Application form for off-campus Internet Connection Services

Application Date(YY/MM/DD)	:		
開放期間: 年 月 日	至年月日	(最多一年)	
Period: From	to	(up to 1 year	rs)
申請單位:			
Department:			
申請人: (須	為校內正式之教職	員工) 連絡	各電話:
Applicant:			Tel:
電子郵件信箱(Email):			
申請 IP:			
IP Address:			
申請原因:			
Reason for application:			
其他說明:			
Others:			
申請人簽核	申請人主管簽核		各單位網管人員簽核
(須為校內正式之教職員工)	(系所主任/院長/-	一級行政	Webmaster Signature

工 6 数 7 位 7 位 7 位 7 位 7 位 7 位 7 位 7 位 7 位 7
E任/院長/一級行政 Webmaster Signature
管)
isor Signature

1. 本表留存於各單位網管同仁處,以便查核。

月

日

申請日期:

- 2. 申請之開放校外連線之 IP,若有服務停止、設備報廢、計畫停止等原因, 應通知網管同仁進行停止 IP 供校外連線之設定。
- 3. 若有遠端桌面或設備管理需求,請以 VPN 進行,切勿以本表申請開放連線。
- 4. 除必要服務外,勿任意開放校外連線至校內主機。
- 1. This form will be saved by webmaster for reference.
- 2. If applicant doesn't use this service anymore for reasons, please contact the webmaster to terminate the service.
- 3. Using remote desktop or equipment management please apply for VPN privilege. Do not fill in this form for Internet Access.
- 4. Please don't use the off-campus Internet Connection Services except it needs.